
Referat FAU-møte 28. februar 2024

Oppmøte:

1A X

1B X

1C X

2A Ikke tilstede

2B X

2C X

3A X

3B X

3C X

4A X

4B X

4C X

5A Ikke tilstede

5B X

5C X

6A X

6B X

6C X

7A Ikke tilstede

7B X

7C Ikke tilstede

Møtet ble ledet av FAU-leder Eivind Hauger (3A). Rektor Sverre Andenæs var tilstede.
Nestleder Anne Kjersti Goberg (6C) og kasserer Pia Langseth (3C) var også tilstede.
Sekretær Karine Havsås (4C) var referent.



1. Rektor ønsker velkommen

a) Rektor orienterte om hvordan vinteren har vært på skolen. Det har vært mye praktisk,
kreativ og intensiv læring. Skuespill og fellessamlinger har gjestet Godlia skole, og skolens
elever har også satt opp egne forestillinger. Det har blitt avholdt mattemaraton og 6A vant
norgesmesterskapet.

b) Rektor orienterte om ny opplæringslov som trer i kraft 1. august 2024. For barneskolene
er det enkelte endringer. Endringene består hovedsakelig i blant annet krav om forskrift for
vedtakelse av permisjonsregler, og at dagens regler for permisjon videreføres. Dette
innebærer rent konkret at skolene som hovedregel skal innvilge permisjon i inntil 3 dager så
lenge det ikke kolliderer med forberedelse til eller viktige prøver.

Det kreves også i den nye opplæringsloven at kommunen forskriftsfester økt timetall utover
det nasjonale minstetimetallet i fag. Oslo kommune vil vedta slikt økt timetall utover nasjonalt
minstetimetall. Det foreslås å ikke pålegge skolene å planlegge for flere timer med fysisk
aktivitet enn det nasjonale timetallet (men det er uklart om dette er til hinder for å vedta økt
timetall med fysisk aktivitet). Rektor vil sende et utkast til høringssvar til FAU, der man kan
komme med innspill til dette.

For AKS foreslås det også endringer, blant annet å forskriftsfeste gjeldende føringer for
oppholdstid ved gratis deltidsplass (krav til hvilke dager og tider elever med deltidsplass kan
benytte AKS).

c) Rektor presenterte resultatene fra Elevundersøkelsen 2023 (5. - 7. trinn). Godlia skoles
elever skåret relativt greit med tanke på trivsel. Rektor ønsker FAUs innspill til
elevundersøkelsen 2024 før denne sendes ut. Det ble etablert en gruppe i FAU som skal gi
innspill til denne, som ledes av FAU-leder.

d) Rektor presenterte resultatene fra Brukerundersøkelsen for AKS 2023. Overordnet
tilfredshet på Godlia skole er høy.

e) Rektor orienterte om temaet vold og trusler i Osloskolen (vold utøvd av elever mot ansatte
på skolene). Sentrale funn i rapporten om dette er at tallene er tilbake på 2019-nivå etter en
nedgang under pandemien. De fleste elevene som er innmeldt er ifølge rapporten fra
Osloskolen 6-12 år. Det er videre 1-3 elever som står for de fleste hendelsene.

Det er lave rapporteringer i Oslo kommune/Godlia skole (men selve rapporteringen er en
utfordring). Godlia skole har laget en lokal tiltaksplan, systematisk kompetanseheving og
ekstra fokus på assistentenes kompetanse.

f) Rektor orienterte om statistikken for mobbing i Oslo kommune og på Godlia skole (7.
trinn). Godlia skole skårer veldig godt på mobbetall sammenlignet med andre skoler, og
særlig sammenlignet med Oslo kommune sentralt. Rektor mener at tallene for 7. trinn er
representative for de øvrige trinnene på skolen.

g) Rektor gjentok den krevende økonomiske situasjonen som Godlia skole står i grunnet
synkende elevtall.



2. Åpen kveld våren 2024 - 12. og 19. mars 2024

a) Status på åpen kveld - hva er er øyeblikkelig behov

Alle gruppene og romansvarlige er i rute med sine oppgaver.

3. Åpen kveld fra og med neste skoleår

Det ble diskutert hvorvidt Åpen kveld skal videreføres eller ikke, evt 1 eller 2 ganger i året.
Det var enighet om at Åpen kveld bør videreføres 2 ganger i året. Styret skal lage en plan for
hvordan det kan organiseres å rekruttere foreldre til Åpen kveld.

Det bør vurderes å innføre trivselsvakter som kan følge med på sosiale forhold under
arrangementet. Styret skal undersøke om AKS kan bistå med å med være trivselsvakter.

4. Oppfølgning av grupper

FAU-nestleder orienterte om status i arbeidet i digitaliseringsgruppa. Gruppa har etablert et
samarbeid med Trasop skole. Det skal i dette arbeidet gjennomføres en undersøkelse som
Trasop skole har laget om foreldres kunnskap om barnas digitale hverdag. Den skal sendes
ut til foreldre ved Trasop skole, Østensjø skole og Godlia skole. Resultatene kan benyttes til
fremtidige tiltak.

Det ble diskutert om det skal arrangeres et kurs eller foredrag for foreldre om digital
kompetanse for foreldre med skolebarn.

5. Eventuelt

Oslo kommunale foreldreutvalg (Oslo KFU) inviterer til Foreldrekonferansen 2024 onsdag
13. mars kl 17.30 - 20.30. Temaet er “skjerm i skolen - et verktøy for læring, kunstig
intelligens, foreldrenes rolle”. FAU oppfordrer alle som har anledning til å delta om å
melde seg på, og gjerne også nyvalgte medlemmer i FAU for neste skoleår. Dette kan
danne utgangspunkt for FAUs videre arbeid knyttet til digitalisering i skolen. Se mer
informasjon i lenken:

https://oslokfu.custompublish.com/foreldrekonferansen.6346160-535839.html

Neste og skoleårets siste FAU-møte er 29. mai 2024. Husk å kalle inn vara dersom du
selv er forhindret.

https://oslokfu.custompublish.com/foreldrekonferansen.6346160-535839.html

